
PROTOKÓŁ NR 28/2024  

Z POSIEDZENIA KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA, PORZĄDKU PUBLICZNEGO  

I OCHRONY PRZECIWPOŻAROWEJ 

z dnia 16 lutego 2024 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 

i Ochrony Przeciwpożarowej – p. Łukasz Miętek.  

O godz. 15.34 Przewodniczący komisji powitał zebranych i otworzył posiedzenie komisji. 

Posiedzenie komisji odbyło się w Urzędzie Gminy Wieliszew.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji odczytał proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA:5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 28.12.2023 

r./. 

Przewodniczący komisji poinformował, że protokół został zamieszczony w systemie e-

sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dnia 28.12.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA:5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 4. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Wieliszewie z działalności 

Komisariatu za 2023 rok. 

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wieliszewie – asp. szt. Agnieszka Sierpińska-

Cieplak omówiła sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Wieliszewie za 2023 rok.  

Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Wieliszewie z działalności Komisariatu za 

2023 rok, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Radni zgłosili problemy związane z bezpieczeństwem w ruchu drogowym, z prośbą o 

częstsze patrole policji, m.in. przy szkole w Janówku Pierwszym – zastawiony wyjazd z 

garaży OSP.  

Pani Komendant poinformowała, że przy każdej placówce oświatowej występuje problem z 

parkowaniem w okolicy oraz odprowadzeniem dzieci do szkoły.  



Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o interwencje na osiedlu Modlińska, w związku z 

licznymi incydentami spożywania alkoholu w osiedlowej altanie.  

Ad. 5. Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji podziękował członkom komisji za współpracę w tej kadencji, życzył 

powodzenia w nadchodzących wyborach.  

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 15.52 Przewodniczący posiedzenia podziękował członkom komisji za udział i 

zakończył posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:      

Anna Ziółkowska      

Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 

i Ochrony Przeciwpożarowej 

Łukasz Miętek 

 


